
Ordinær generalforsamling i Hvalsø Tennisklub for året 2023 afholdt 
tirsdag den 12. marts 2024 

DAGSORDEN: 

1. Valg af dirigent, referent og stemmetællere 

2. Formandens beretning 

3. Forelæggelse af det aflagte regnskab for det forløbne år til godkendelse 

4. Behandling af indkomne forslag 

5. Info om klubben ved Henning Orsholt 

6. Forelæggelse af bestyrelsens budgetforslag for de kommende to år, samt 
forslag til kontingentfastsættelse 

7. Valg af bestyrelses- og udvalgsmedlemmer 

8. Valg af suppleanter til bestyrelsen 

9. Valg af to revisorer, samt en revisorsuppleant 

10. Eventuelt 
 

  

 

 

  

  



  
Referat: 

Ad 1. 
Kim Trane blev valgt som dirigent, Hans Sørensen til stemmetæller og Erik 
Madsen til referent. Vi var i alt 16 til stede. 

Kim startede med at konstatere, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet, og 
gav derefter ordet til formand Henrik Loft. 

Ad 2. 
Henrik præsenterede beretningen i et slideshow. Se note. 
 
Hans Sørensen fortalte, at der til Speed-tennis ofte var en del unge mennesker 
omkring banerne, som spillede tennis, med musik. Hans opfordrede os til at 
involvere dem, i Single speed og evt. træning. 
Det vil bestyrelsen afprøve i den nye sæson. 
 
Jesper Fischer fortalte, at kommunen har afsat 5 millioner til renovering af 
sportsbaner. Henning kunne orientere om, at de 5 millioner er afsat til alle 
sportsbaner, og at han for øvrigt hvert år søgte om penge til renovering af vores 
baner, men indtil videre uden resultat. 
Renovering af alle baner vil ca. koste 1 million. 
 
Derefter blev beretningen taget til efterretning.   
  
Ad 3. 
Henning Orsholt gennemgik regnskabet for 2023. se note. 
Vi kom ud med et underskud på ca. 15.214,03 kr. 
Vi snakkede lidt om vores klubhus, som vi selv skal vedligeholde, fordi vi ejer det. 
Andre klubber hvor klubhuset ejes af kommunen, får alle udgifter, varme, el 
rengøring betalt af kommunen. Da vi ejer vores klubhus selv, kan vi søge 
lokaltilskud til vand, varme, rengøring, vedligeholdelse og el. 
Vi får ca. 10% af de penge, som vi søger om, da Lejre Kommune henholder sig til 
Fritidsloven og derfor trækker 65% af vores ansøgt beløb, og herefter igen 
fratrækker forholdet mellem seniorer og juniorer. 



Vi vil som nævnt på tidligere generalforsamlinger gerne sælge klubhuset til 
kommunen for 1 kr.; men kommunen er sjovt nok ikke interesseret. 
Vores udgifter til vand har pga. det tørre forår og sommer beløbet sig til ca. 15.000 
kr. Henning har søgt Kommunen om at få dækket de ekstra udgifter til vand. 
Der var ingen spørgsmål til regnskabet, som blev enstemmigt godkendt. 
 
Ad 4. 
Der var ingen indkomne forslag. 
  
Ad 5. 
Henning orienterede om status på padel projektet. 
Den ene bane er endeligt godkendt af kommunen. Den anden, som vi selv skal 
finansiere er 100% på plads, fordi Henning kan købe en bane billigt (250.000) af 
sin svigersøn. 
Men: Der er noget med en kloak og en sivebrønd, som ligger lige der hvor banerne 
skal være. 
Det skal kommunen først finde ud af før arbejdet kan gå i gang. 
 
Når padel-banerne engang er klar, skal bookningen foregå via et elektronisk 
system, som også kan bruges til tennisbanerne. 
Henning har endvidere kikket på et system, således at vi nu både kan sende mails 
og SMS´er til alle medlemmerne. Det er meget nemmere. 
Træningsdagen bliver flyttet fra mandag til onsdag, da trænerne ikke kan mandag. 
Det medfører så, at Hyg-inn flyttes fra onsdage til tirsdage. 
Træningen vil fremover være på 3 timer. Den første til juniorer og de sidste 2 til 
seniorer. 
Når padel-banerne er klar vil der også komme et nyt nøgle-system til tennis-
banerne 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
Ad 6. 
Henning fremlagde budgettet, som viste et underskud på 13.000 kr.   
Bestyrelsen foreslog følgende kontingenter.: 
For tennis alene: 
600 kr. for juniorer, 800 kr. for seniorer, 450 kr. for familier det første år, 1150 kr. 
for familier de efterfølgende år og 50 kr. for passive. 
For tennis og padel: 
750 kr. for juniorer, 1000 kr. for seniorer, 1600 kr. for familier det første år, 2200 
kr. for familier de efterfølgende år. 
For padel alene juniorer 400 kr., seniorer 600 kr., familier 1. år 1200 kr. og 
efterfølgende år 1500 kr. 
Vi hensætter 25.000 kr. til padel-projektet. 
Budgettet blev enstemmigt vedtaget. 
  
Ad 7. 
Formand Henrik Loft og sekretær Erik Madsen var på valg. Begge modtog 
genvalg. 
Baneudvalgsformand Anette Gotlieb var på valg og ønskede ikke genvalg. 
Jens Friismose blev valgt som ny baneudvalgsformand. 
Seniorudvalgsformand Henrik Loft var på valg og modtog genvalg. 
Vi fandt ingen juniorudvalgsformand, ingen webmaster og heller ingen til et 
sponsorudvalg. 
  
Ad 8. 
Ole Jørgensen og Rune Brinck blev valgt som suppleanter. 

 
 
Ad 9. 
Kim Trane og Roman Rosenstjerne blev valgt som revisorer. 
Henrik Friis blev valgt som revisorsuppleant. 

Ad 10. 



Kim Trane afsluttede generalforsamlingen med at takke for god ro og orden. 

 Dokumenterne findes på en lukket side på klubbens hjemmeside, hvor 
kodeordet "Tennisbold2024" skal benyttes. 

 

Henrik Loft Formand                                     Kim Trane Dirigent 

 

27-03-2024


